
Vragen aan college betreffende riettelers                       
 
Conform artikel 39 van de gemeentewet.  
 
Geacht college, 
 
De riettelers bevinden zich in een benarde positie zoals u waarschijnlijk onlangs ook heeft 
vernomen in de berichtgeving in de pers en in een uitgebreide reportage op RTV Oost. Er is 
veel import riet vanuit China tegen prijzen waar het ons zo dierbare wiedenriet niet tegen 
kan concurreren. 
 
De voorraden van de vorige oogst liggen opgeslagen, en zo het nu lijkt worden deze niet 
verkocht terwijl de nieuwe oogst er al weer aankomt.  
 
Het gevaar is reëel en actueel dat riettelers stoppen met hun activiteiten, een ambacht loopt 
hierbij dus gevaar. Maar ook het aanzicht van rietkragen zal snel veranderen wanneer het 
riet niet geoogst wordt. De verbossing zal snel gaan en het landschapsbeeld veranderen. En 
dat is iets wat we niet willen, ook de gemeente en haar inwoners is trots op het gebied zo 
het nu is en op de ambacht van de rietsnijder. 
 
Zo wij er nu tegenaan kijken is het niet alleen een probleem van de riettelers, maar ook 
zeker van de terrein beherende organisaties (TBO's) en de gemeente. 
 
Wij hebben de volgende vragen: 

 Zou u in contact willen treden met riettelers om uit de eerste hand de actualiteit en 
omvang van deze kwestie te bespreken.  

 Bent u in contact met de TBO's  en de provincie aangaande deze kwestie. Zo ja, wat 
zijn hiervan de uitkomsten zo nee, ziet u kans dit te doen en ons van de uitkomsten 
te informeren.  

 Zouden er financiën beschikbaar zijn of kunnen komen om de riettelers tegemoet te 
komen.   

 
Namens de CPB fractie 
Ronnie Lassche 
 
 


